

Anna Christensen, Carl "Kalle" Persson, Johanna Larsson, Malin Elfversson och Gunnel Johansson deltog i det digitala mötet.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§ 1 Mötet öppnas
<b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna föreslagen dagordning.	§ 2 Dagordning
<b>Styrelsen beslöt att</b> Gunnel skriver ett referat från mötet.	§ 3 Val av referent
Anna föredrog protokollet från den 29/9, för att följa upp tidigare beslut. Rapporter och fortsatt behandling av frågor redovisas i punkterna nedan.	§ 4 Föregående protokoll
<b>Rapporter</b>  <b>Distriktsmärken</b> Malin har via distriktets Facebookgrupp påmint om att märken finns att beställa, för de kårer som har missat detta.  <b>Ordförandeträff 2/11 – NSF digitalt möte</b> Gunnel rapporterade från gårdagens digitala ordförandeträff med vårt scoutförbund. Lägret Frejd diskuterades och framförallt vilket år lägret kan och bör genomföras. Många kårer önskade ett läger sommaren 2021. Läko håller fast vid att lägret endast kan genomföras år 2022, orsaken är bl.a. att de annars får svårt att behålla nyckelpersoner för lägret. Mötet diskuterade om våra scoutanläggningar sommaren 2021 kan erbjuda lägerveckor, där flera kårer kan delta i egen regi. Kårerna kunde då få viss service med t.ex. programpunkter och intendentur,  <b>Inför Demoratijamboréen 20/10 – NSF digitalt möte</b> Anna rapporterade från vårt scoutförbunds digitala möte då man diskuterade förslag och motioner till Demokratijamboréen. Det var ganska få deltagare i mötet. Motion 21 om policy för alkohol och narkotika: Mötet ansåg att vi i NSF ska hålla en låg profil i denna fråga, Motion 15 om en ny, enklare och mer tidsenlig scoutsång: Många ville ha en ny sång.  <b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna	§ 5 Rapporter  Distriktsmärken  Ordförandeträff 2/11 Frejd 2022, mm.  Inför Demokratijamboréen 20/10 med NSF

AC

<p><b>Inför FM 2021</b></p> <p>Gunnel rapporterade att inbjudan till Kickoff 8/11 sändes ut den 17/10 till alla från 18 år och uppåt, som är markerade som aktiva medlemmar.</p> <p>Igår ändrades upplägget för Kickoffen, så att inomhusvistelse undviks och färre personer kommer i kontakt med varandra. Ett digitalt möte genomförs på kvällen. Detta kommunicerades ut till samma grupp som fått inbjudan tidigare.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten</p> <p>DS diskuterade funktionärers kostnad för FM - kopplat till arbetsinsats.</p> <p><b>Styrelsen ansåg följande, men frågan behöver diskuteras mer:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• De funktionärer som har ett omfattande uppdrag och är engagerade under hela FM helgen, bör inte betala någon avgift.</li><li>• Festkvällen bör vara gratis för de som jobbar under festkvällen eller som har ett mer omfattande funktionärsuppdrag.</li><li>• Viktigt att skapa rättvisa funktionärsuppdrag med lagom mycket jobb.</li></ul>	<p>§ 6 Inför FM 2021</p> <p>Inbjudan Kickoff 8/11</p> <p>FM-kostnad för funktionärer</p>
<p><b>Inför Demokratijamboréen, digitalt möte 13 november.</b></p> <p>Gunnel rapporterade att hon inte hunnit sända ut inbjudan ännu.</p> <p>Hu ska inbjudan sändas ut? Via mail till kårernas kontaktpersoner? Eller direkt till aktiva medlemmar? Vilka åldersgrupper?</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Inbjudan till mötet ska sändas ut till de som är markerade som aktiva medlemmar i eBas</li><li>• Inbjudan till mötet ska sändas ut till Utmanare + alla över 18 år.</li></ul>	<p>§ 7 Inför Demokratijamboréen 13/11</p>

AC

<p><b>Julbord</b></p> <p>Styrelsen beslöt i efterhand justerade regler för vilka som ska inbjudas till distriktets Julbord.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Alla som på olika sätt varit engagerade i distriktets verksamhet under år 2020, t.ex. arrangörer eller deltagare, ska inbjudas till julbordet.</li></ul> <p>Coronapandemin har tagit ny fart i Västsverige. Skärpta råd har därför kommit från VGR, som gäller från 29/10 till 19/11 (till att börja med). Julbordet måste anpassas till gällande restriktioner och råd, som t.ex. max. 8 personer per bord.</p> <p>Styrelsen vill bjuda in till Julbordet, men vi måste vara förberedda på att det måste ställas in.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ingen avgift för avanmälan ska tas ut av deltagarna.</li><li>• Anmälan ska göras senast 5/11.</li><li>• Gunnel deltar som representant från DS.</li><li>• Bokningen på Liseberg kan inte avbokas. Om julbordet behöver ställas in så får distriktet stå för den uppkomna kostnaden,</li></ul> <p>Gunnel rapporterade att inbjudan till Julbordet sändes ut den 2/11 till alla från 18 år och uppåt, som är markerade som aktiva medlemmar.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna rapporten.</p>	<p>§ 8 Julbord 13/12</p>
<p><b>Ekonomi</b></p> <p>Distriktskassören, Kalle, rapporterade att endast en bankavgift har utbetalats sedan förra DS mötet.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna rapporterna</p> <p>Styrelsen diskuterade om kårer har drabbats negativt, rent ekonomiskt, av Corona-pandemin. DS har inte kännedom om alla kårers situation.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Kårerna tillfrågas hur de mår ur ekonomisk synvinkel - av sin kårfadder.</p>	<p>§ 9 Ekonomi</p>

<p><b>Kontakt med scoutkärer</b></p> <p>DS har tagit flera kontakter med kärer och rapporterna finns nu i styrelsens Drive. Fler kårkontakter kommer att tas inom den närmaste tiden.</p> <p>De flesta kärer som har kontaktats har fortsatt verksamhet men har anpassat den till rådande rekommendationer gällande Corona.</p> <p>Några kärer har det kämpigt med ekonomin, men de flesta klarar sig bra.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kärer med dålig ekonomi kan få hjälp med en ekonomisk genomlysning av DS.</li></ul>	<p>§ 10 Kårkontakt</p> <p>Verksamhet</p> <p>Ekonomi i kärer</p>
<p><b>Övriga frågor</b></p> <p><b>eBas - "Ej aktiva" medlemmar</b></p> <p>Gunnel rapporterade att det finns problem med utskicken via eBas, direkt till medlemmar.</p> <p>Inför ett utskick anges villkoret "Aktivt medlemskap = Ja". De medlemmar som man markerats som "Aktivt medlemskap= Nej" får då inget utskick, vilket är korrekt. Men även en del aktiva medlemmar får <u>inte</u> utskicket. Detta upptäcktes nyligen.</p> <p>Felet beror på en bug i eBas. Det ser i bild ut som om medlemmen har "Aktivt medlemskap = Ja", men i databasen saknas denna markering.</p> <p>Detta fel har gjort att bl.a. många medlemmar i Mölnlycke och Trollhättan inte har fått sina mail från distriktet.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Gunnel utreder vilka kärer som har detta fel i eBas.</li><li>• Hon kontaktar aktuella kärer och ber dem kontrollera flaggan "aktivt medlemskap" samt informerar om hur flaggan kan rättas till i databasen.</li></ul> <p><b>Utbildare i distriktet</b></p> <p>Johanna rapporterade att Ingvar i Timmersdala scoutkår har tagit upp frågan om utbildare i vårt distrikt. Det vore bra om distriktet på något sätt kan verka för att fler vill bli utbildare. Då kan distriktet enklare arrangera utbildningar som behövs.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Formulera ett förslag till DA om att på något sätt ersätta distriktets utbildares kostnader t.ex. för den vidareutbildning som är obligatorisk.</li><li>• Förslaget ska gälla sådana kostnader som inte ersätts av vårt scoutförbund.</li></ul>	<p>§ 11 Övriga frågor</p> <p>eBas, ej aktiva medlemmar</p> <p>Utbildare</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 13

Förkortningar: DS – Distriktsstyrelsen, DÅ - Distriktsårsmötet

<p><b>Läger sommaren 2021</b> Från kårer i vårt distrikt finns önskemål om läger för äventyrare, sommaren 2021. Kan distriktet ordna något?</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Frågan bör diskuteras vidare på Distriktsrådet i januari, så att ett ev. förslag kan formuleras till DÅ.</li></ul> <p><b>Distriktsråd "Framtidsmöte" 10 januari 2021</b></p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi får i första hand planera för ett digitalt diskussionsforum, med tanke på Coronapandemin.</li></ul>	<p>Läger 2021</p> <p>Distriktsråd 10/1-21</p>
<p><b>Nästa möte</b> Tisdag 1 december kl. 18.00. Mötet hålls via Lifesize.</p>	<p>§ 12 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 13 Mötet avslutas</p>

Skövde 2020-11-12

Gråbo 2020- 11-16

Vid pennan

*Gunnel Johansson*

Gunnel Johansson

Justerat

Anna Christensen

